



2015 第十五届(北京) 国际有机食品和绿色食品博览会

时间：2015年11月6日-8日 地点：北京中国国际展览中心

参展申请及合约

公司名称	中文：			楣板字以此为准
	英文：			
地 址				邮 编
电 话		传 真		Email
负责人		职 位		手 机
展出展品：				
贵司期望的专业观众：				
申请租用：“√”注明 <input type="checkbox"/> 标准展位：___m×___m=___m ² ___区 ___号/ 费用___ <input type="checkbox"/> 室内光地：___m×___m=___m ² ___号/ 费用___ <input type="checkbox"/> 交流讲座：___场/ 费 用___ <input type="checkbox"/> 会刊版面：___ / 费 用___ <input type="checkbox"/> 其它宣传：___ / 费 用___				
费用总额	大写：		小写¥：	
汇款时间	¥：___元；此款于___年___月___日前汇出，并及时将汇款凭证底单回传至主办单位。			
收款单位	北京中博信展文化传媒有限公司			
收款帐号	1100 1070 9000 5301 2108			
开 户 行	中国建设银行股份有限公司北京广渠路支行			
备注： 1、参展单位保证在参展期间遵守大会规定，不展出侵权假冒商品、不转让转租展位、不提前撤展。 2、参展单位须于合同签订后3天内将展位费用汇入主办单位指定帐户，逾期主办单位有权对上述展位予以调整。 3、参展单位签订合同并付款后展位即正式确认。必要时主办单位有权对部分展位进行适当调整。 4、参展单位因故需提前解除本合同，必须以书面形式通知组织单位，并按参展合同中约定的项目缴纳取消日之前的费用。 5、本合同有效期自签约之日起至展会结束止。双方应履行各自权利义务，除不可抗力因素外，任何一方不得违约。 6、本合同壹式两份，双方各执壹份。（双方盖章的传真件同样有效）。				
参展单位： （盖章） 负责人： 日期：	承办单位（盖章）： 北京海名会博会展有限公司 北京中博信展文化传媒有限公司 电话：010-59574362 传真：010-58850889 联系人：刘方圆 13014516300 (or 13141261755) 日期： 年 月 日			

APPLICATION FORM AND CONTRACT

Please fill the content in the blank with the correspondent requirements:

Company Name				
Address			Post Code	
Contact person		Title		E-mail
Telephone		Fax		Mobile
Exhibits:				
Applying for Rent: Sign“√” please!				
<input type="checkbox"/> Standard Booth : ___m×___ m = ___ m ² Booth No. ___ Payment USD _____ <input type="checkbox"/> Indoor Space Only: ___m×___m= ___m ² No. _____ Payment USD _____ <input type="checkbox"/> Forum: _____ Field / Cost USD _____ <input type="checkbox"/> Journal Layout: _____ Cost USD _____ <input type="checkbox"/> Other Advertisements : _____ Cost USD _____				
Total cost	USD:			
Remittance Time	USD; Remit before date _____ , Remittance Voucher needs to be sent to the organizer timely.			
Beneficiary	Beijing Zhongboxinzhan Culture Media Co.,Ltd			
Account	1100 1070 9000 5301 2108			
Bank	CHINA CONSTRUCTION BANK			
Swift Code	PCBCCNBJBJX			
Notes: 1. Ensure to comply with the provisions of the General Assembly, infringement and counterfeiting goods are forbidden, please do not transfer or sublet booths and/or quit ahead of schedule during the exhibition period! 2. The exhibitor must send the payment to the organizer's appointed account (the above) within 5 workdays after contract signed; otherwise the organizer will reserve the rights to change the booth position or booth price. 3. Exhibitor booth will be officially recognized after the contract signed and payment confirmed. If necessary, organizers will do some appropriate adjustments under the permission of exhibitor. 4. With any reason terminating the contract, exhibitors must inform the organizer in written in advance and pay off the charges in the contract before the canceled date. 5. This contract will take effect from the date of signed until November 15th, 2015 expired. Both parties shall fully implement their respective rights and obligations, unless force majeure, breach of contract shall not be occurred for every one of parties. 6. This contract shall be in duplicate for each party. (Stamped fax copy have the same effect as the stamped original one)				
Company Name: (seal) Add: Tel: Fax: Contact Person(Signature): Date:		Organizer (seal) : Beijing Haiming Huibo Exhibition Co.,Ltd Beijing Zhongboxinzhan Culture Media Co.,Ltd Add: Room 1201, Building 6, Guangqu Road No.21, Chaoyang District, Beijing, P.R.China.100124 Tel:+86-10-59574362 Fax: +86-10-58850889 Contact: Helen Liu (刘芳圆) 86-13014516300 86-13141261755 Date:		